



Member Update – Issue # 4



WISHING EVERYONE A JOYFUL HOLIDAY SEASON WITH FAMILY
AND FRIENDS

Carla MacNeil

Executive Director – Ski NB execdir@skinb.ca

To stay current check out [What's Happening](#) on our website for current topics at and **be sure to follow us** on Facebook at <https://www.facebook.com/profile.php?id=100057263425802#> and Instagram at [skinb_1](#)

Events and races - check for updates regularly at [Season Calendar](#)



Don't Forget - Your Voice Matters!

Participate in the Ski Racing Survey

In partnership with Alpine Canada, we are excited to share a national survey that serves to better understand the value of skiing and ski racing across Canada. The survey explores the behavior, travel patterns, and spend of skiers, ski racers, and their families at ski resorts and clubs, and will support data-driven decision-making to address challenges, inform opportunities, and strengthen collaboration across the sport.

By sharing your input, you will help to shape the future of ski racing in Canada and improve programs and partnerships in New Brunswick.

The survey takes 15-20 minutes, and all responses are anonymous and confidential.

Your feedback is critical to shaping the future of skiing in Canada. Thank you for participating.

Complete the survey here: https://deloittecanada.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_d9UCaaE0ewqUwYK



Ski NB Preseason Camp Survey

Reminder to complete the camp survey. Whether you attended or not Ski NB wants to hear from you to help us continue to improve – please complete this short survey. All responses are anonymous and confidential. [Preseason camp survey](#)



Cut-resistant base layers

A new innovation in protective gear moving toward mandatory use across the world. Ski NB is offering an opportunity to get ahead of the curve. We're partnering with Nagano Skate, creators of FIS certified cut-resistant base layers to provide a discounted price.

Pricing - Bottom \$225, Top \$220. Sold separately. A 50% downpayment is required and will be invoiced by Ski NB - payable by etransfer or credit card.



Place your order by December 19th. Order at: [Nagano Cut Resistant Under Layer – Fill out form](#)

See charts at the end of this document for sizing and pricing. To streamline ordering and ensure accuracy, please complete one survey per athlete/order. For questions contact Mark Derrah at markderrah@yahoo.com



Parents – Contribute to your club by becoming an Official.

Level 1 - In person December 21 at Poley Mountain. 12:30 pm-3:30pm. Register by December 19 at [L1 Officials](#)

Level 2 - Online January 6, 8, 13, 15(exam). Four evening sessions two hours in duration. Register by Jan 2 at [L2 Officials](#)

More information at [Alpine Canada Officials pathway](#)

Athletes

U14-U16 Performance Program

- Are you in and ready to elevate your game? Indicate your intent to participate **by Dec 27th** [Intent to Participate](#)
- If you missed the information session contact execdir@skinb.ca to request the audio of the meeting.

Over the holidays check your emails and socials for registration information and links for:

1. U10_U12 Tech Camp – January 22-23. Poley Mountain
2. U14+ Speed/Skills Camp – January 26-28 Speed, January 29 Skills. Crabbe Mountain



First race of the season! U12+ January 17-18. Poley Mountain



Ski NB Podium Fund

The Ski NB Podium Fund is more than a fundraising effort—it is a long-term commitment to the people who make ski racing thrive. It represents a purposeful investment in our athletes, our skiing community, and the next wave of emerging leaders. The Ski NB Podium Fund will directly support two key areas:

1. Development of program excellence
2. Develop world class event capacity and leadership

All donations over \$20 will receive a tax receipt.

For more information see the **What's Happening** section on our Home page at <https://www.skinb.ca/>
Help shape the future of our sport - to donate or learn more visit [Ski NB Podium Fund](#)



Mise à jour pour les membres – Numéro 4



**NOUS SOUHAITONS À TOUS DE JOYEUSES FÊTES EN COMPAGNIE
DE LEUR FAMILLE ET DE LEURS AMIS**

Pour rester informé, consultez la rubrique [Quoi de neuf](#) de notre site Web pour connaître les sujets d'actualité et **n'oubliez pas de nous suivre** sur Facebook à l'adresse

<https://www.facebook.com/profile.php?id=100057263425802#> et sur Instagram à l'adresse [skinb_1](#)

Événements et courses - consultez régulièrement les mises à jour sur [Calendrier de la saison](#)

Carla MacNeil

Directrice générale – Ski NB

exedir@skinb.ca

N'oubliez pas : votre opinion compte !

Participez au sondage sur le ski de compétition. En partenariat avec Alpine Canada, nous sommes ravis de vous présenter un sondage national qui vise à mieux comprendre la valeur du ski et du ski de compétition à travers le Canada. Le sondage explore le comportement, les habitudes de déplacement et les dépenses des skieurs, des skieurs de compétition et de leurs familles dans les stations de ski et les clubs. Il permettra de prendre des décisions fondées sur des données pour relever les défis, cerner les opportunités et renforcer la collaboration dans ce sport.

En partageant votre opinion, vous contribuerez à façonner l'avenir du ski de compétition au Canada et à améliorer les programmes et les partenariats au Nouveau-Brunswick.

Le sondage prend 15 à 20 minutes, et toutes les réponses sont anonymes et confidentielles. Vos commentaires sont essentiels pour façonner l'avenir du ski au Canada. Merci de votre participation.

Répondez au sondage ici : https://deloittecanada.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_d9UCaaE0ewqUwYK

Camp de pré-saison de Ski NB

Rappel pour remplir le questionnaire sur le camp. Que vous ayez participé ou non, Ski NB souhaite connaître votre avis afin de continuer à s'améliorer. Merci de remplir ce court questionnaire. Toutes les réponses sont anonymes et confidentielles. [Sondage sur le camp d'entraînement de pré-saison](#)

Les sous-vêtements résistants aux coupures

Une nouvelle innovation en matière d'équipement de protection qui tend à devenir obligatoire partout dans le monde. Ski NB vous offre la possibilité de prendre une longueur d'avance. Nous nous sommes associés à Nagano Skate, créateur de sous-vêtements résistants aux coupures certifiés FIS, afin de vous proposer des prix réduits.

Prix : bas 225 \$, haut 220 \$. Vendus séparément. Un acompte de 50 % est requis et sera facturé par Ski NB - payable par virement électronique ou carte de crédit.

 **Date limite de commande : 19 décembre** Commandez sur : [Sous-vêtement résistant aux coupures Nagano – Remplissez le formulaire](#)

Voir les tableaux à la fin de ce document pour les dimensions et les prix. Afin de rationaliser les commandes et d'assurer leur exactitude, veuillez remplir un questionnaire par athlète/commande.

Pour toute question, veuillez contacter Mark Derrah à l'adresse markderrah@yahoo.com.

Athlètes

Programme de performance U14-U16

- Êtes-vous prêt à passer à la vitesse supérieure ? Indiquez votre intention de participer avant le 27 décembre: [Intention de participer](#)

- Si vous avez manqué la séance d'information, contactez execdir@skinb.ca pour demander l'enregistrement audio de la réunion.

Pendant les vacances, consultez vos e-mails et vos réseaux sociaux pour obtenir des informations sur l'inscription et les liens vers :

1. Camp technique U10_U12 – 22-23 janvier. Poley Mountain
2. Camp de vitesse/technique U14+ – 26-28 janvier vitesse, 29 janvier technique. Mont Crabbe

 Première course de la saison ! U12+ 17-18 janvier. Mont Poley

Parents – Contribuez à votre club en devenant officiel.

Niveau 1 - En personne le 21 décembre à Poley Mountain. 12 h 30-15 h 30. Inscrivez-vous avant le 19 décembre à l'adresse <https://alpinepoints.ca/officials/courses/signup/500421/>

Niveau 2 - En ligne les 6, 8, 13 et 15 janvier (examen). Quatre sessions en soirée d'une durée de deux heures. Inscrivez-vous avant le 2 janvier à l'adresse <https://snowreg.com/#!/events/new-brunswick-pd-event-level-2-officials-november2025>

Pour plus d'informations, consultez [Parcours des officiels d'Alpine Canada](#)

Fonds Podium Ski NB

Le Fonds Podium Ski NB est plus qu'une simple collecte de fonds, c'est un engagement à long terme envers les personnes qui font prospérer le ski de compétition. Il représente un investissement ciblé dans nos athlètes, notre communauté de skieurs et la prochaine vague de leaders émergents. Le Fonds Podium Ski NB soutiendra directement deux domaines clés :

1. Développement de l'excellence des programmes
2. Développement de capacités et d'un leadership de classe mondiale en matière d'événements

Tous les dons supérieurs à 20 \$ donneront droit à un reçu fiscal.

Pour plus d'informations, consultez la section «Quoi de neuf» sur notre page d'accueil à l'adresse <https://www.skinb.ca/>

Contribuez à façonner l'avenir de notre sport - pour faire un don ou en savoir plus, rendez-vous sur [Ski NB Podium Fund](#)



Ski NB Group Order

Nagano Skate Alpine Cut-Resistant Base Layers

ALPINE SKI BASE LAYER

CUT-RESISTANT SHIRT AND PANTS
FIS 4 STAR



NAGANO ALPINE CUT-RESISTANT BASE LAYER
IS **FIS CERTIFIED WITH 4 STARS**.

The highest certification granted to date by the FIS for anti-cut clothing in Canada and Europe.

At Ski NB, the safety and success of our athletes always come first. We are proud to offer our members a **group order opportunity** for the **Nagano Skate Alpine Cut-Resistant Base Layers** – protective clothing designed in Canada and trusted by the world's best athletes.

Why Nagano Skate?

Founded by Canadian Olympians François Drolet and Éric Bédard (Nagano 1998), Nagano Skate was created to combine athlete insight with technical expertise. Their mission: keep the next generation of athletes safe with world-class protective gear.

Safety Comes First:

- **FIS 4-Star Certification** – highest rating for cut protection
- **EN388 Level 4 Abrasion Resistance** – protects against friction burns
- **Anti-laceration** protection from ski edges
- **Hypoallergenic, 4-way stretch fabric** – comfort & performance

Group Order Incentives (Base Price: \$259 bottoms | \$249 tops, plus tax)

\$225 bottoms | \$220 tops tax Included

- Do your best when measuring — a close estimate is fine.
 - Kids are growing — sizing up is often a smart choice.
- Use a flexible tape measure for more accurate results.
 - Compare your measurements with the chart above.
 - If you are between sizes, choose the larger option.
- Fabric offers natural 4-way stretch for a comfortable athletic fit.

ski cut proofs-2piece

Nagano
Skate

man

woman

The diagram illustrates the measurement points for men's and women's ski suits. It shows two rows of four suits each. The top row shows the suits from the front, and the bottom row shows them from the back. Measurement points are indicated by green arrows and letters: A (Chest), B (Length), C (Sleeve), D (Waist), E (Pants Length), and F (Thigh).

MAN

CM

height reference	160	165	170	175	180	185	190
size reference	XS	S	M	L	XL	2XL	3XL
A 1/2 Chest	35	38	41	43	46	48	51
B length	55	57	60	63	65	68	70
C L-Sleeve length	65	67	69	71	72	72	74
D 1/2 Waist	26	29	32	35	37	40	43
E Pants Length	77	79	81	83	85	87	89
F 1/2 Thigh	19	20	22	23	24	24	25

WOMAN

CM

height reference	160	165	170	175	180	185	190
size reference	XS	S	M	L	XL	2XL	3XL
A 1/2 Chest	34	36	38	40	43	45	47
B length	54	54	58	60	63	65	67
C L-Sleeve length	61	63	66	69	71	72	72
D 1/2 Waist	25	28	30	32	34	36	38
E Pants Length	80	82	84	86	88	90	92
F 1/2 Thigh	18	19	20	21	22	23	23